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Hei,

BioFoto er en forening for naturfotografer med 1265 medlemmer. De fleste bor i Østlandsområdet. Mange 
av våre medlemmer er flittige brukere av Østmarka. Derfor vil vi gjerne være med å påvirke beslutningen 
som skal fattes ang vern.

Vårt ønske er at det vernes så mye som mulig. Slik det fremstilles betyr det forslag 1.
Begrunnelsen er at vi har behov for å verne områdene rundt Oslo, da det bor stadig flere i denne byen og 
alle trenger nærområder til rekreasjon. Vi må ha natur rundt oss. I tillegg er det ingen hemmelighet at det 
ville fugle- og dyrelivet trenger områder å leve i og det er et stort press på deres leveområder i hele 
landet.
Et vern vil kunne tilrettelegge for bedre å ta hensyn til at mennesker ser at det har en verdi og kanskje tar 
bedre vare på områdene. 

Med vennlig hilsen 

Heidi Mellingen
konstituert leder BioFoto Norge
heidi@biofoto.no // 93 48 06 78
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